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Styrelsen 

Styrelsen har under året hållit åtta protokollförda möten.  

 

Praktiskt naturvårdsarbete 

• Röjning har utförts på Ekbacken i Båv. Fagning och lite röjning av sly och buskar kunde 

genomföras under mars månad. Slåttern genomfördes i slutet av sommaren. Det blev inget 

efterbete av får då ägarna tyckte det var för riskabelt med den ökade vargförekomsten. 

Föreningen tittar på möjligheter att rovdjurssäkra stängslet. 

 

Vattenvård 

Föreningen har, tillsammans med markägaren och Åstorps kommun, deltagit i ett projekt avseende 

muddringsåtgärder vid Maglaby Kärr. Arbetet har varit lyckat på många sätt och mer arbete än 

planerat har genomförts till en lägre kostnad. Projektet har uppmärksammats medialt på olika sätt och 

gick in sin slutfas vid årsskiftet. 

 

Medlemskap i andra föreningar 

Föreningen är medlem i Vegeåns Vattenråd och Stenestads biblioteksförening. 

 

Möten och representation 

• Föreningen har deltagit på informationsträffen angående solcellspark vid Bonnarps hed. Delar 

av styrelsen har även träffat huvudaktören OX2 på den aktuella platsen. I samband med detta 

har synpunkter och önskemål framförts. 

• Föreningen har deltagit på flera möten om skötselplanen för Kalvahagen i Åstorp. Detta har 

resulterat i en hållbar och biologisk gynnsam plan för området. 

 

Föreningen har: 

• yttrat sig om en solcellspark på Wrams Gunnarstorps mark på Söderåsen 

• överklagat detaljplanen rörande byggnation på åkermark för Wrams Gunnarstorp 1:15 till 

Mark- och miljödomstolen, ett överklagande som dessvärre inte fick gehör  

• yttrat sig om en våtmark vid Tommarp 1:1 

• skickat in synpunkter på översiktsplanen Bjuv 2040 

 

Söderåsfond 

Vid årets slut uppgick fonden till ca 28 346 kr.  

 

Söderåsbladet 

Vi har gett ut två nummer av Söderåsbladet under året. Kostnaderna för ett tryckt blad som skickas 

med post har ökat så mycket att det i fortsättningen endast kommer publiceras digitalt. 

 

Hemsidan 

Hemsidan och vår Facebook-sida uppdateras med bland annat programpunkter och andra evenemang. 

 

Årets programpunkter 

• Den årligt återkommande strömstareräkningen genomfördes i februari tillsammans med 

Klippanbygdens Natur 

• I mars ledde föreningen en vandring vid Tyringe 

• Föreningen var med vid invigningen av Kågeröds mader i maj 

• Föreningen arrangerade en exkursion om vilda ätliga växter i Nackarpsdalen  

• Guidade på Naturnatten vid Traneröds mosse i juni 

• Guidade på Söderåsen i oktober för att lyssna på hjortbrunsten 

• Föreningen ledde en vandring och informerade om Maglaby kärr i november 
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Framtid 

Föreningens framtid har diskuterats. Flera avgångar i styrelsen har aviserats samtidigt som det är svårt 

att engagera nya aktiva medlemmar. Vi står därför i ett vägval i att antingen lyckas välja in fler till 

styrelsen eller att låta föreningen vila. Alla medlemmar har fått ett vykort, vilket framtogs med hjälp 

från länskansliet, som beskriver situationen.  
 

 

Årsmöte 

Föreningens årsmöte hölls den 5 april på biblioteket i Stenestad med 17 personer 

 

Medlemsstatistik     

Medlemsstatistik och ekonomi redovisas på årsmötet. Har du ytterligare frågor kan du ta kontakt med 

föreningens kassör Kent Ivarsson 070- 370 27 27. 
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